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0057.2.2022 

 

Sprawozdanie i informacja z prac wójta za okres międzysesyjny 

tj. od dnia 21 stycznia 2022 r. do dnia 18 marca  2022 r. 
 

 

Dnia 21.01.2022 r.  

• Dokonano odbioru filtra studziennego dla ujęcia wody Dąbrowa Brzezieńska. Filtr 

spełnia wymogi do zamontowania w otworze studziennym wykonanym na głębokości 

95 m.  

Dnia 24.01.2022 r. 

• Czynności administracyjne.  

• Podpisanie projektów uchwał do Sesji na dzień 31.01.br.  

• Przygotowanie i podpisanie sprawozdania z prac wójta od 22.12.2021 do 21.01.2022r.  

• Podpisywanie decyzji podatkowych.  

Dnia 25.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Udział w naradzie w Starostwie Powiatowym Wejherowo, włodarze 3-ch powiatów i 

gmin sąsiadujących z gminą Choczewo gdzie planowana jest budowa Elektrowni 

Jądrowej. Omówiono kwestie wynikające z oddziaływania takiej inwestycji w wielu 

obszarach i jednogłośnie zdecydowano, by zawrzeć porozumienie międzygminne, dla 

negocjacji rozwiązań, które muszą towarzyszyć takiej budowie. Tekst porozumienia 

przygotuje Starostwo Powiatu Wejherowo. Spotkanie dotyczace podpisania planuje się 

na 11.02. godz. 900. 

• Podpisywanie decyzji podatkowych na 2022 r.  

• Spotkanie z firmą projektową – Roczniewska Reda wykonującą koncepcję kanalizacji 

Dąbrowa, Wysokie. W spotkaniu uczestniczył także Kierownik GZUK oraz inspektor 

ds. inwestycji p. J. Wasil Sudnik. Wskazano kilka uwag dotyczących posadawiania 

przepompowni ścieków, tak by ingerencja w drogi zwłaszcza utwardzone (asfalt, płyty 

IOMB) była jak najmniejsza oraz dla uniknięcia dużych przegłębień przy budowlach 

położonych przy wykopach. 

Dnia 26.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Podpisano pismo do Sołtysa Brzeźna, Parafii Brzeźno w sprawie wniosku – pismo 

mieszkańców o zmianę nazwy ul. Kwiatowej na ul. ks. Stanisława Galasa.  

• Poleciłem wizję, na ul. Zagrodowej Strzebielino (górny odcinek) gdzie droga została 

zdewastowana przez pojazdy związane z gospodarką leśną (zgłoszenie mieszkańca 

wybudowania). Na wizję skierowałem p. Remelskiego, wykonał zdjęcia, pilnie 

podejmiemy czynności naprawcze i interwencję w Lasach Państwowych.  

• Podpisałem decyzje podatkowe na 2022 r.  

• W związku z pismem Sanepid o pomoc w czynnościach będących we właściwości 

Sanepid, a dotyczącymi określenia osób, które winny być objęte kwarantanną (epidemia 

COVID-19), wystosowaliśmy pismo, że rozumiejąc sytuację chcemy pomóc, 

wystąpiliśmy z wnioskiem do Powiatowego Urzędu Pracy Wejherowo (jest opinia 
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pozytywna). Po zatrudnieniu osoby będziemy kierować ją na szybkie szkolenie do 

Sanepid. 

Dnia 27.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Podpisywanie decyzji podatkowych.  

• Spotkanie z dyr. ENERGA Wejherowo, w sprawach pilnych realizacji zasilania – 

Dzięcielec przepompowni, Łęczyce przepompowni przy Łebie, Bożepole Wlk- 

usunięcie słupa z drogi gminnej (linia 15 kV). 

• Przyjąłem zgłoszenie mieszkańca Brzeźna dotyczace usunięcia drzewa przy drodze 

powiatowej (przeprowadziłem wizję 28.01.2022 wraz z insp. Remelskim.  

• Podpisałem protokół konieczności dotyczący robót dodatkowych i koniecznych na 

budowie wod-kan Dzięcielec – Nawcz. Niezbędne roboty zostaną skosztorysowane i 

będą podstawą do sporządzenia aneksu do umowy głównej.  

 

Dnia 28.01.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Wizja w Brzeźnie Lęborskim (godz. 800) przy nieruchomości 34 dot. zagrożeń od 

stającego drzewa przydrożnego. Wcześniej wiatr powalił (17.01) drzewo stojące w 

pobliżu oglądanego. Na oglądane nie ma zgody Wydziału Środowiska na wydanie 

decyzji o wycince. Wykonaliśmy zdjęcia, które prześlę wraz z pismem do wszystkich 

instytucji tj. Zarządu Dróg Powiatowych, Wydziału Środowiska, Energa.  

• Podpisałem umowę z GZUK na przekazanie dotacji przedmiotowej dopłata do 1 

m3ścieków na br. w wysokości 60.610 zł (przy stawce 4,18 zł/m3. Finansowanie będzie 

odbywało się miesięcznymi transzami do 10-go każdego miesiąca.  

• Podpisałem Zarządzenie Nr 0020.8.2022 dot. kontroli dot. gospodarki śmieciowej.  

• Podpisałem umowę z gabinetem weterynaryjnym Wojciech Godlewski Łęczyce na 

świadczenie usługi weterynaryjnej w zakresie znakowania psów właścicieli z terenu 

gminy. Koszt pełnej usługi z dokumentem identyfikacji 60,00 zł brutto za 1 szt.  

• Podpisałem umowę z Ogólnopolskim Towarzystwem Ochrony Zwierząt „Animals” 

Bojano na zapewnienie opieki dla bezdomnych psów i kotów z terenu gminy Łęczyce 

w Schronisku w Dąbrówce Młyn. Koszt brutto miesięcznie 6.150 zł za psy i koty. 

Szczenięta i małe koty  do 2-mca życia przyjmowane są bezpłatnie.  

• Podpisałem umowę z lekarzem weterynarii W. Pilawski na usługi dot. zabiegów 

sterylizacji i kastracji wolno żyjących kotów, usypiania ślepych miotów, zapewnienie 

opieki lekarsko – weterynaryjnej w przypadku chorych kotów  wolno żyjących. Koszt 

usługi w zależności od rodzaju od 60 zł do 180 zł.  

• Podpisałem umowę z gabinetem weterynaryjnym Ł. Małyszko Reda na całodobową 

opiekę nad zwierzętami w przypadku zdarzeń komunikacyjnych. Ryczałt 550 zł brutto 

m-cznie plus 900 zł brutto za każdą interwencję.  

Dnia 30.01.2022 r.  

• Działania interwencyjne dotyczące uszkodzenia dachu na Sali gimnastycznej ZSP 

Strzebielino. Działania dotyczyły zwalenia z dachu wielkogabarytowych elementów 

zagrażającym ludziom, wykonano dokumentację fotograficzną. Uszkodzeniu uległo ok 

100 m2 – 150 m2 dachu wraz z opierzeniami. Zachodzi potrzeba pilnej odbudowy, by 

nie dopuścić do zalania pomieszczeń.  
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Dnia 31.01.2022 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Poleciłem zlecić pilne odtworzenie części dachu nad salą gimnastyczną ZSP w 

Strzebielinie. Wichura uszkodziła – kompletna dewastacja ok 150 m2 poszycia opierzeń 

i termoizolacji. Zlecenie jak i całą dokumentację dla ubezpieczyciela (wniosek) 

przygotuje insp. d/s inwestycji własnych p. J. Remelski. Działanie musimy pokryć z 

rezerwy przeznaczonej na zarządzenia kryzysowe.  

• Podpisałem zlecenie dla firmy TREE-CLONE na wykonanie robót naprawczych 

pokrycia dachowego budynku Sali gimnastycznej w ZSP Strzebielino. Wstępnie 

określony koszt przez wykonawcę 15.000 zł.  

• Podpisałem umowę z PRS REWERS Bożepole na remont drogi(ul. Kanczkowskiego) i 

zabezpieczenie przed destrukcyjnym działaniem bobrów. Wartośćzamówienia59.000 zł 

brutto. Termin do 31.05.2022 r.  

• Przeanalizowałem przedłożoną przez EL-TEAM ofertę na wykonanie niezbędnych prac 

dodatkowych przy budowie strażnicy głównie dotyczy wymiany gruntu i stabilizowania 

-zagęszczenia. Kosztorys sprawdzony przez insp. nadzoru – ogółem wartość robót 

55.239,83 zł. Niezbędne będzie zwiększenie środków na zadanie (do sesji w lutym, 

marcu)- przygotowanie aneksu do umowy.  

• Udział w 50 sesji RG. 

 

Dnia 01.02.2022 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Spotkanie z dyr. ZDP i V/ce Starostą w sprawie dodatkowych inwestycji i działań na 

drogach powiatowych. W br. powiat ma w planie finansowym realizację chodnika 

Kaczkowo (przy współfinansowaniu z gminą. W trakcie realizacji projekty na odcinek 

przez Świetlino oraz Pużyce – Witków. Już wykonany jest projekt na „aleję lipową”- 

Nawcz -Dzięcielec. 

Działania remontowe będą dotyczyć odcinka drogi Nawcz w kierunku Borówki – 

utwardzono płytami IOMB odcinka ~60 mb, uzupełnienie asfaltu przy nawrotce w 

Nawczu, doświetlenie przejścia i spowolnienie ruchu na ul. Długiej w Łęczycach, 

podjąłem także po raz kolejny problem spowolnienia ruchu (wyniesienie przejść, 

odpowiednie oznakowanie w Rozłazinie. Usunięcie drzew przydrożnych na które są już 

decyzje i procedowanie w kierunku pozyskania zgód na zgłaszane przypadki  

zagrażające ludziom, nieruchomościom i napowietrznym sieciom energetycznym. W 

br. nastąpi tez realizacja asfaltu na drodze Strzebielino (S-6) do dworku w Paraszynie. 

ZDP we współpracy z wykonawcą drogi S-6, firmą PORR.  

• Zgłoszenie m-ki Strzebielina o szkodzie wyrządzonej w czasie wichury (uszkodzenie 

dachu). Osoba wiekowa – wysłałem na wizję p. J. Remelskiego.  

Dnia 02.02.2022 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Przygotowanie do narady dotyczącej realizacji inwestycji w 2022r.  

 

Dnia 03.02.2022r.  

• Czynności administracyjne. 

• Narada w sprawie inwestycji własnych na 2022r.. Obecni: Z-ca Wójta, skarbnik, insp. 

d/s budownictwa, drogownictwa, kierownik RIR. Wydałem stosowne polecenia 
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dotyczące realizacji. Zwróciłem uwagę na bardzo poważną sytuację finansową 

(inflacja). Decyzje dotyczące niektórych inwestycji zapadną w II połowie roku.  

Ostatecznie przypisano osoby odpowiedzialne za realizację zadań. Zwróciłem także 

uwagę na konieczność rozmów z właścicielami działek między ul. Polną, a Jana Pawła 

dla wybudowania w przyszłości zjazdu z łącznika DK-6, S-6 na teren Łęczyc między 

rzeka, a torami ( uwzględnienie ciężkich pojazdów obsługujących firmy i m-ców). 

Prowadzić będziemy także rozpoznanie dotyczące rozbiórki obiektu na boisku w 

Łęczycach oraz wykonamy koncepcję nowego obiektu kulturalno, sportowo – 

rekreacyjnego w oparciu o wiedzę (zapotrzebowanie społeczne).  

Pani J. Wasil- Sudnik wraz z Kierownikiem GZUK dokona określenia kosztów dla 

urządzenia placu targowego w Godętowie. Wyrównanie, przygotowanie placu 

wykonamy ze środków alokowanych na drogi, utrzymanie placów. 

Zostały też zasygnalizowane niezbędne konieczności zwiększeń dla poszczególnych 

zadań (budowa strażnicy Rozłazino, budowa wod-kan Dzięcielec. Oraz ujęcia wody w 

Dąbrowie Brzezieńskiej). Koncepcję dotyczącą przebudowy budynku po Urzędzie 

Gminy Łęczyce na siedzibę GIKiB i bibliotekę publiczna. Wykonamy we własnym 

zakresie po określeniu możliwości pomieszczenia księgozbiorów z biblioteki publicznej 

ulokowanej do tej pory w budynku Szkoły Łęczyce. Omówiłem także sprawy związane 

z inwestycjami, które będą realizowane przez powiat oraz projektami w przygotowaniu. 

Niezależnie od powyższego omówiono także możliwość współfinansowania z ZDP 

dotyczącą budowy chodnika przy ul. Szkolnej w Łęczycach (udział gminy to 

dokumentacja oraz zakupiona kostka i krawężniki wystarczyłyby na część tej 

inwestycji).  

Bieżąco będziemy śledzić ogłaszane nabory do dofinansowania i składać wnioski - w 

przygotowaniu wniosek na kanalizację północnej części gminy (Dąbrowa, Wysokie 

,Chrzanowo) na ukończeniu wniosek dotyczący budowy Świetlicy Chrzanowo do LGD 

„Kaszubska Droga”. Pilnego rozpoczęcia wymaga budowa kanalizacji i wodociągu 

Wielistowo -procedura przetargowa.  

• Pani Z-ca Wójta -udział w pracach LGD.  

Dnia 04.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Podpisanie aktu notarialnego (Z-ca Wójta) przejęcie nieodpłatne działki na drogę dz. 

360/21 o pow. 678 m2 (poszerzenie drogi gminnej). 

• Przygotowanie i udział w uroczystym przekazaniu samochodu bojowego jednostce OSP 

Rozłazino. Uroczystość zaszczycił obecnością V-ce wojewoda p. Łuczyk, starosta 

powiatu wejherowskiego p. G. Lisius, komendanci PSP w Gdańsku i Wejherowie. 

Bardzo poprawnie przygotowana uroczystość z udziałem gminnej orkiestry dętej, 

pocztów sztandarowych wszystkich jednostek OSP z dużym udziałem m-ców 

Rozłazina. 

 

Dnia 07.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Spotkanie z m-cem Dzięcielca w sprawie WZ dla działki będącej jego własnością. 

• W związku z pismem starostwa i wojewody dotyczące zapewnienia warunków dla 

pobytu uchodźców wojennych (w razie konfliktu Rosja - Ukraina) wskazałem takie 

miejsce świetlica Kisewo – 25 osób warunkując ewentualne uruchomienie 

przekazaniem środków na zakup łóżek, szafek, pościeli itd.  
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• Mediacje z mediatorem wyznaczonym przez sąd z powodu pozwu dotyczy 

wypowiedzenia pracownika oświaty. Pani mediator zapowiada jeszcze jedno spotkanie.  

• Spotkanie z przedstawicielami Związków Zawodowych dotyczące nieścisłości 

wynikających z naliczania płac wg. „Polskiego Ładu”. Odbyłem spotkanie z 

księgowymi, poleciłem przygotowanie pism do dyrektorów wyjaśniające jakie zasady 

możemy i musimy stosować (wiele nieporozumień dotyczy oświadczeń, które 

pracownicy składali w grudniu, a po wejściu w życie Rozporządzenia z dnia 

07.01.2022r. stały się nieważne).   

Dnia 08.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Odprawa z udziałem p. J. Remelski, kierownik GZUK w sprawie zbadania instalacji 

deszczowej ϕ 800 w Rozłazinie (działka gminna i przyległe w okolicach nowej 

strażnicy) w Rozłazinie. W dniu wczorajszym rozlewisko zabezpieczyła straż pożarna 

-podtopienie przyległej nieruchomości. Jest podejrzenie o rozszczelnieniu instalacji 

(być może uszkodzeniu) i niedrożności.  

• Spotkanie z m-cem Dzięcielca w sprawie przyłącza do kanalizacji dz. 42/3 jest 

możliwość włączenia z 2 -ch kierunków. Korzystniejszy byłby wariant o długości ok. 

38 mb niestety wymaga przejścia przez działkę sąsiada. Będziemy rozmawiać o 

służebności, jesteśmy zainteresowani szybkim osiągnięciu efektu ekologicznego.  

• Spotkanie z przedstawicielem ORANGE w sprawie instalacji fotowoltaicznych w 

gminie (dotyczy opracowania możliwości zminimalizowania kosztów zużycia energii-

bez dofinansowania zewnątrz).  

Dnia 09.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Podpisałem umowę z firmą Eko Logistik z Luzina na dostawę czystego gruzu 

betonowego w ilości150 ton za wynagrodzeniem 8.856 zł brutto w terminie 7 dni od 

podpisania umowy.  

• Podpisałem umowę na wykonanie dokumentacji projektowej dla budowy oświetlenia 

ulicznego w Kaczkowie dz. 119, 105/10, 20 z Biurem Usług Projektowych K. Kielas 

Luzino za kwotę 5.289 zl brutto w terminie do30.06.2022r.  

Z biurem j/w podpisałem umowę na wykonanie projektu oświetlenia ulicznego w 

Rozłazinie dz. 100/19, 100/20, 100/21 za kwotę 5.904 zł brutto w terminie do 

30.09.2022r.  

Z biurem j/w podpisałem umowę na wykonanie projektu oświetlenia ul. Słoneczna 

Łęczyce dz. 275 za wynagrodzeniem 5.535 zł brutto w terminie do31.07.2022 r. 

• Przeanalizowałem propozycję dot. remontu obiektu gospodarczego w Strzebielinie przy 

ul. Leśnej 18 (dokumentacja opisowa i fotograficzna) naniosłem uwagi dotyczące 

zakresu w tym likwidacja niektórych otworów drzwiowych, okiennych, ścianek 

działowych. Ma to być magazynek sprzętu (stoły, ławy, elementy dekoracji itp. Nie 

widzę możliwości zwiększenia wydatków (jest w budżecie 80.000zł).P.J. Remelski 

dokona wstępnej oceny kosztów zakresu, który winien być wykonany.  

• Spotkanie z v/ce starostą w sprawie pozwolenia na budowę kanalizacji dot. m-ca 

Dzięcielca.  

Dnia 10.02.2022 r. 

• Czynności administracyjne. 
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• Podpisałem projekty uchwał do sesji wymagające pilnego podjęcia. Przygotowanie 

wniosku o zwołanie sesji w trybie art. 20  ustawy o samorządzie gminnym z 

porządkiem: 

1. Projekt uchwały zmieniającej budżet (konieczność wykonania zwiększeń w 2-ch  

      zadaniach 

  50.000 zł  – na zwiększenie budowy sieci wod-kan  Godętowo – Wielistowo zmiana  

    tytułu „Budowa sieci wodno kanalizacyjnej w m-ci Godętowo – Wielistowo (gmina  

    Łęczyce)” 

   56.240 zł  – zwiększenie na budowę strażnicy OSP Rozłazino. 

  18.000 zł  – zwiększenie nakładów na zadanie „Budowa sieci wodociągowej ul.  

      Kwiatowa i Widokowa Rozłazino z wpłaty partnera” 

  13.000 zł – przesunięcie środków (dotacji dla GZUK) – zwiększenie na zadanie „zakup  

      przyczepy skorupkowej”, zmniejszenie z „zakupu pomp do przepompowni  

      ścieków” 

Kwotę 106.240 zł planujemy pozyskać ze sprzedaży działki w Kaczkowie 

2. Projekt uchwały zmieniające WPF. 

3. Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Wzgórz Lęborskich.  

4. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pośrednictwem środków komunikacji 

elektronicznej.  

 

Dnia 11.02.2022 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Dalsze prace dotyczące poprawności działania kanalizacji deszczowej w Rozłazinie. 

Dokonano, przy pomocy GZUK oraz sprzętu WUKO ustaleń dotyczących przebiegu 

(inny niż na mapach) oraz niedrożności kanalizacji w okolicach budynku nowej remizy. 

W dniu 14.02 na 1000 odprawa w tej sprawie. 

• Wyjazd do Starostwa w celu podpisania porozumienia o współpracy powiatów i gmin 

granicznych z gminą Choczewo na terenie, której będzie budowana elektrownia 

jądrowa. 

Dnia 14.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Złożono wniosek w programie „Aktywne Sołectwo Pomorskie”. Wybrano wniosek 

sołectwa Świetlino dot. modernizacji placu zabaw. 

• Złożono wniosek do LGD na dofinasowanie budowy „Budynku gospodarczo -

magazynowego” w m-ci Chrzanowo. Wg kosztorysu 575.933 zł możliwe 

dofinansowanie 128.675 zł.  

• Odprawa inwestycyjna dotycząca strażnicy OSP Rozłazino w budowie. W trakcie 

działań budowlanych stwierdzono podnoszeniu się poziomu zalewiska na działce 

gminnej, na której znajduje się budowa oraz sąsiednich położonych wyżej (bliżej ul. 

Osiedlowej). Podjęte działania udrażniające kanalizację deszczową pokazały, że 

nierożny jest odcinek obejmujący teren budowy oraz, że przebieg tej instalacji pokazany 

na podkładach mapowych doprojektowania jest niezgodny z faktycznym co mogło być 

powodem uszkodzenia w trakcie budowy. Powstała notatka i ustalenie, że wykonany 

„bajpas” od studni 1 do studni 3, dla zapewnienia poprawności działania instalacji. Z 
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tym, że odcinek od studni 1 do 2 (bezpośrednio przy budynku wykona wykonawca 

budynku nieodpłatnie, zaś między studnią 2 i 3 GZUK.  

 

Dnia 15.02.2022 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Wydałem zarządzenie w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektorów ZSP 

Strzebielino, SP Bożepole, ZKiW Rozłazino. Planuje się przeprowadzenie w dniach 

15.03. – 16.03. Dokumenty kandydaci składają do04.03.2022 r. 

• Podpisałem umowę z przedstawicielem FitPark Sp z o.o. z Torunia na dostawę wraz z 

montażem elementów siłowni zewnętrznych na terenach sportu zlokalizowanych na 

terenie gminy Łęczyce w Bożympolu Wlk. i Dzięcielec za kwotę 13.284 zł w terminie 

do 31.05.2022 r. 

• Przeprowadziłem rozmowę z insp. Remelskim w sprawie petycji mieszkańców Łęczyc 

z dnia 08.02.2022 r. Petycja dotyczy niezwłocznego podjęcia działań mających na celu 

zabezpieczenie środków pieniężnych w związku z konieczną renowacją kompleksu 

boisk sportowych. Obiekt jest wykorzystywany przez dzieci szkolne jak również inne 

grupy w tym ZENIT. Obiekt jest nadmiernie zdewastowany przez użytkowników. Kilka 

lat wstecz wymieniono siatki, piłko chwyty, naprawiono przęsła ogrodzenia, wykonano 

furtkę do sąsiadów, by w razie potrzeby wejść po piłkę, niestety dla skrócenia drogi 

użytkownicy dewastują ogrodzenie i ubliżają właścicielom działki.  

Poleciłem określenie kosztów niezbędnych napraw, przeprowadziłem także rozmowę z 

dyr. szkoły w sprawie nadzoru przy korzystaniu z obiektu szkolnego w godzinach 

pozalekcyjnych. 

• Wizja w Rozłazinie na budowie OSP.GZUK przystąpił do realizacji ustaleń odnośnie 

przełożenia (naprawy) odcinka deszczówki wg przebiegu zgodnego z ewidencją 

geodezyjną.  

Wraz z insp. Remelskim i Kierownikiem GZUK obejrzeliśmy teren przy szkole pod 

boisko. GZUK zajmuje się uprzątnięciem gruzu betonowego z budowy chodnika przy 

ul. Ofiar Stutthofu, wyrwaniu zakrzaczeń i wycinka krzewów przy drodze do Jeżewa 

oraz niwelacja terenu.  

• Ogłoszono konkurs dla organizacji pozarządowych i klubów sportowych na dotacje dla 

w/w organizacji. Termin składania wniosków dla organizacji pożytku publicznego od 

16.02÷11.03, dla klubów sportowych od 23.02÷ 09.03. 

 

Dnia  16.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Przygotowanie odpowiedzi (rozmowa z pracownikami) na niektóre wnioski (petycje) 

mieszkańców, w tym do Rady Gminy w związku z petycją dotyczącą stanu Orlika przy 

ZSP Łęczyce. 

• Udział w Sesji Rady Gminy  (między innymi) – zmiana w budżecie gminy.  

 

Dnia 17.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Wizja na drogach (Wysokie, Brzeźno, Strzebielino) dla wydania dyspozycji w związku 

ze zgłoszeniami mieszkańców, radnych. Zadysponowałem straż do obniżenia wody na 

działce w Rozłazinie przy nowej strażnicy OSP (podtopienia po nocnych opadach). 
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• Otrzymaliśmy dofinansowanie do złożonego w ubiegłym roku wniosku z pomocy 

rządowej do programu drogowego(byliśmy na liście rezerwowej) na drogę Nawcz – 

Łówcz – 50% tj. 822.654 zł przy wartości zadania 1.645.309 zł. 

W najbliższym czasie podejmiemy czynności realizacyjne. Niezbędne będzie 

alokowanie nakładów na to zadanie (kredyt lub przesunięcia). W WPF na bieżący rok  

mamy ”0” na rok 2023 – 200.000 zł. Projekt, który posiadamy i którego dotyczy 

dofinansowanie dotyczy 0,97 km odcinka tej drogi.  

• Odbyliśmy telekonferencję z przyszłym inwestorem w Bożympolu Małym (centrum 

logistyczne) w sprawie podłączenia wody i kanalizacji. (najbliżej do ul. Spacerowej). 

Otrzyma warunki od GZUK (wspólne ustalenia) o możliwości wykonania we własnym 

zakresie ze wskazaniem miejsc włączenia jak również możliwego rozbioru wody. Firma 

zapowiadała wcześniej chęć partycypacji w budowie nawierzchni asfaltowej na naszej 

drodze (od węzła S-6 w Bożympolu w kierunku Jeżewa i w lewo pod Paraszynek do 

swojej działki). Wstępnie wyraziłem zgodę.    

• Wystosowano pismo do ZNP w Łęczycach – odpowiedź w sprawie sposobu naliczania 

płac w związku z „Polskim Ładem”. 

• Wystosowano pismo do Rady Gminy po petycji mieszkańców Łęczyc dotyczy złego 

stanu Orlika. Rozpoczęliśmy prace przygotowawcze dotyczące kosztów napraw 

zdewastowanej infrastruktury. 

• Kierownik GZUK zaprezentował lawetę, którą zakład zakupił i wyremontował + 

dodatkowo wyposażył w hydrauliczny najazd. Sprzęt będzie służył do przewozu sprzętu 

dla realizacji zadań tj. koparki gąsienicowej, sprzętu do koszenia, także materiałów do 

budowy sieci itp. Jestem bardzo zbudowany inicjatywą i pracowitością GZUK.  

• Umówiłem spotkanie z prezesem PKS Gdynia (utrzymuje linię Krokowa – Lębork) w 

sprawie objęcia kursem m-ci Chrzanowo , Wysokie, Kaczkowo po likwidacji kursów, 

którymi zainteresowana jest młodzież dojeżdżająca do szkół w Lęborku. Spotkanie w 

dniu 22.02. 

• Gmina Łęczyce jest na liście pomocowej na zakupy komputerów dla dzieci byłych 

pracowników PGR. Jesteśmy na 17 m-cu na 1604 gminy. Kwota przyznana 1.804.400 

zł dotyczy to ponad ~ 730 wniosków. Wykonano potężną pracę związaną z naborem, 

instruktażami i weryfikacją. Czeka nas wyłonienie dostawcy komputerów, dystrybucji.  

Cieszy fakt dużego zainteresowania mieszkańców i zaangażowanie urzędników w tę 

procedurę, niespodziewaną, ale mam nadzieję dobrze rokująca na poprawę możliwości 

edukacyjnych naszych dzieci.  

 

Dnia 18.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Wizyta w Starostwie, interwencja w sprawie wycinek drzew. Ze względu na anomalia 

pogodowe (wichury).  

• Analiza wniosków dyrektora ZSP Łęczyce. Na piśmie złożyłem adnotacje dotyczące 

problemów. Wszystko musi być załatwione w ramach środków alokowanych dla szkoły 

na rzeczówkę i wydatki osobowe dla pracowników obsługi. Dla oceny wzrostu 

wydatków (inflacja) będziemy analizować je po 2-mcach tego roku tj. styczeń – luty.  

• Podpisałem aneks nr 1 do umowy na budowę OSP Rozłazino z firmą EL-TEAMT. 

Kosiński -Wrzeście na zwiększenie wynagrodzenia (protokół konieczności, protokół  z 

negocjacji) do kwoty 684.746,66 netto co daje wartość brutto 842.238,39 zł.   
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Dnia 19.02.2022 r. 

• Czynności administracyjne. 

 

Dnia 21.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Mediacje dotyczące pozwu sądowego w związku ze zwolnieniem pracownika w ramach 

tworzenia referatu obsługującego oświatę gminną, cd. 28.02 godz. 845. 

• Spotkanie z prezesem PKS Gdynia w celu ewentualnego skierowania kursu np.: 661 z 

Krokowej, Choczewo do Lęborka na m-ci Chrzanowo, Wysokie, Kaczkowo. O 

rozszerzeniu tego kursu musze dodatkowo rozmawiać z v/ce marszałkiem 

województwa pomorskiego (w dniu 21.02 połączenie nie doszło do skutku). 

• Spotkanie z dyr. GIKiB i księgową w sprawie utworzenia świetlicy w Wysokim. 

Przedstawiła mi koszty (przy ½ etatu świetlicowej) Wynagrodzenie pracownika na ½ 

etatu 27.806 do końca roku, pozostałe koszty 7.500 łącznie 35.306 zł, Zgłoszono 

znaczny wzrost wydatków dotyczący energii, opału (na bazie stycznia – lutego). W 

związku z tym poprosiłem o wykonanie zestawień kosztów po pełnych 2-mcach,które 

chciałbym przeanalizować wraz z Komisją Oświaty, Kultury i Sportu. Aktualnie nie 

widzę możliwości zwiększenia środków dla GIKiB (zmniejszono także subwencję 

oświatową). Termin spotkania z Komisją ustalę na początku marca.    

• Spotkanie z mieszkańcami Łęczyc ul. Długa i Słoneczna w sprawie nadmiernych drgań 

pochodzących od pracy tartaku. Nasilenie nastąpiło w okresie ostatnich 2 lat. 

Mieszkańcy wniosą pismo do Urzędu Gminy i podejmiemy procedurę w tej sprawie.  

• Udział w posiedzeniu LGDZ-cy Wójta w sprawie oceny wniosków złożonych przez 

podmioty prywatne i przedsiębiorców. 

 

Dnia 23.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Spotkanie z naczelnikiem OSP Rozłazino, uwagi dotyczące budowy .Zanotowałem 

uwagi i przekazałem p. insp. nadzoru Miśnikowi dla dopilnowania poprawek, do końca 

tygodnia oczekując meldunku w tej sprawie.  

• Przeprowadziłem rozmowę z v-ce marszałkiem województwa pomorskiego w sprawie 

aneksowania umów z PKS (dotyczy linii 661,która mogłaby obsłużyć Chrzanowo, 

Wysokie, Kaczkowo w związku z rezygnacją wcześniejszego przewoźnika PKS 

Słupsk). Okazuje się, że środki na dowozy ponadlokalne nie dotarły do samorządów 

województwa pomorskiego, są oszczędności w skali kraju i jest to kwestia przesunięcia 

między województwami.   

• Udzieliłem wywiadu TTM dotyczący drogi do elektrowni jądrowej z węzła Łęczyce 

(pojawił się anons na stronie GDDKiA) oraz dotyczący ewentualnego miejsca dla 

uchodźców wojennych z Ukrainy. Wskazaliśmy jedno takie m-ce świetlica w Kisewie 

na 25 osób.  

• Przeprowadziłem rozmowę ze Starostą Lęborskim dotyczy kursu autobusowego przez 

Chrzanowo, Wysokie, Kaczkowo dla dowozu zwłaszcza uczniów szkół średnich. 

Starosta rozpozna możliwości.  
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Dnia 24.02.2022 r.  

• O godzinie 445 prezydent Rosji wydał rozkaz i rozpoczął agresję militarną na 

sąsiadującą z Polską Ukrainę.  

• GZUK wykona prace przygotowawcze dla realizacji boiska przy ZKiW w Rozłazinie 

polegające na usunięciu zakrzaczeń, zebraniu składowanego gruzu z poprzednich 

realizacji oraz niwelacji terenu (rozplantowanie hałd ziemi złożonych wzdłuż drogi do 

Jeżewa. W ciągu kilku dni opracujemy koncepcję boiska, po czym zlecimy projekt. W 

br. roku pożądane byłoby wykonanie drenarki przyszłej płyty boiska i odwodnienie 

całej działki. Wszczęta zostanie procedura dotycząca usunięcia drzew o obwodach 

powyżej 50 cm.  

• Podpisałem SIWZ na dostawę pomocy dydaktycznych do realizacji zadań 

specjalistycznych z projektu „Rozwój edukacji przedszkolnej w Gminie Łęczyce” 

(zmiana z powodu wycofania się z produkcji jednego produktu).  

• Podpisałem umowę z Magic Garden Sp. z o. o na dostawę i montaż urządzeń 

zabawowych (dz. 11 Wysokie, dz. 143/6 Chrzanowo/Witków, dz. 53/79 

Godętowo/Wielistowo), dz. 152 Kaczkowo. Koszt całości brutto 35.055 zł termin 

wykonania do 31.05.2022 r.  

• Podpisałem umowę z TECHBAR B. Popiela, Krępa Kaszubska na wykonanie I etapu 

robót dotyczących jednego punktu oświetleniowego w Naczu dz. 226 oraz dotyczy 

budowy sieci elektroenergetycznej, oświetleniowej na dz. 211, 226 i 227/1. Koszt 

9.557,10 brutto. Termin 90 dni od podpisania umowy.  

• Podpisano akty notarialne: 

Łęczyce – dz. 286/5 (przy ul .Wiejskiej) przejęta jako darowizna -1744 m2 na drogę.  

Kisewo – dz. 136/1 ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Energi Operator.  

• Przeprowadziłem rozmowę z dyr. departamentu w Urzędzie Wojewódzkim dotyczy 

finansowania przewozów ponadlokalnych dla których organizatorem jest Marszałek 

Województwa. Potwierdza, że po przesunięciu środków przez Sejm, Urząd Wojewody 

przekaże środki dla Marszałka. Rozmawiałem także z prezesem PKS Gdynia, który 

otrzymał podobne zapewnienia. Poprosiłem, by w związku z tym przedstawił realną 

propozycję, by np. kurs 661 ogarnął m-ci gdzie zlikwidowano funkcjonujący transport 

publiczny (Chrzanowo, Wysokie, Kaczkowo).  

 

Dnia 25.02.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Przygotowanie do spotkania z OSP Kaczkowo w dniu 26.02. godz. 1900 (sprawa zakupu 

samochodu, rozbudowy strażnicy). 

• Wizyta u honorowego obywatela gminy p. Macieja Kalińskiego w dniu 90-tych urodzin.  

 

Dnia 26.02.2022r.  

• Udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Kaczkowo. Omówienie spraw dotyczących  

zakupu samochodu bojowego oraz rozbudowy strażnicy o boks bojowy dla tego 

pojazdu.  

Pilnie ogłoszony zostanie przetarg na zakup pojazdu, a także ustalenia dotyczące 

przygotowanej własnej koncepcji rozbudowy i zlecenie projektu.  

 

Dnia 28.02.2022 r.  
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• Czynności administracyjne. 

• Udział w konferencji Wojewody dotyczącej pomocy dla uchodźców wojennych z 

Ukrainy. W dniu 01.03.2022 r. Starota Wejherowski organizuje spotkanie w tej sprawie 

z przedstawicielami gmin. Po tym spotkaniu przygotujemy komunikat do m-ców naszej 

gminy dotyczącej wszelkich form pomocy. Pomoc ta musi być skoordynowana. 

Priorytety stanowią środki, które są potrzebne na froncie w Ukrainie (materiały 

opatrunkowe, środki higieny, koce, materace itp.). Gmina złożyła także akces na 

przyjęcie 25 uchodźców. O ile taka potrzeba zaistnieje będziemy prosić m-ców o pomoc 

w wyżywieniu, ubraniu itd.  

• Podpisałem umowę na sprzedaż autobusu Autosan H9-21.41 rok produkcji 2000 r. za 

kwotę 7.010 zł brutto. Kupujący M. Turzyński EUROTRANS Łęczyce.  

 

Dnia 01÷02.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Udział w konferencji z Wojewodą i odrębnej Pomorskiego Obszaru Metropolitarnego 

w sprawie pomocy Ukrainie oraz uchodźcom wojennym, którzy przybywają na nasz 

teren.  

• Udział w Konferencji PZZ Kryzysowego w Wejherowie.  

• Zwołanie GZZ Kryzysowego przygotowanie materiałów do posiedzenia zespół w 

pełnym składzie w dniu 03.03. 

• Wizja w Kisewie (świetlica) pod kątem instalacji 2-ch natrysków oraz wykonania 

parawanów oddzielających grupy m-c noclegowych. 

• Spotkanie z dyrektorami ZSP Łęczyce: uwagi dotyczą opóźnienia w związku z 

naliczaniem i przelewem wynagrodzenia 28.02. (awaria systemu).  

• Spotkanie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego. Przedstawiłem uwagi 

dotyczące przyjmowania uchodźców oraz zbiórki dla walczącej Ukrainy (pomoc 

kierowana w głąb Ukrainy). Zbiórka będzie miała m-ce w dniach 03.03÷05.03 w 

budynku Urzędu przy ul. Długiej 49, a także w miejscowościach (strażacy). Tekst 

odezwy jest udostępniony wszystkim osobom funkcyjnym oraz na stronie internetowej.  

• Zaakceptowałem zakres remontu budynku ul. Leśna18 w Strzebielinie (budynek 

gospodarczy). Na podstawie opracowanego zapytania ocenę.   

W obiekcie zlikwidujemy część okien, drzwi, położymy nowe pokrycie dachowe i 

opierzenia, nowe wylewki posadzek oraz elewacje. Wykonane zostanie nowe zasilanie 

energetyczne i pkty oświetleniowe. Będzie to typowy obiekt magazynowy dla 

przechowywania sprzętów zgromadzonych przez sołectwo Strzebielino Osiedle.  

• Wizja OPS w zgłoszonych m-cach (prywatna inicjatywa) do których przybyli Ukraińcy, 

konieczność zabezpieczenia pożywienia. (od poniedziałku 28.02 do dziś mimo 

zapowiedzi wojewody nie ma dyspozycji co do wydatków). 

 

Dnia 03.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Spotkanie z dyr. tartaku. 

• Podpisałem umowę z GZUK na przekazanie 93.000 zł dotacji celowej na budowę sieci 

wodociągowej w Rozłazinie ul. Kwiatowa, Widokowa. Wykonanie i rozliczenie do 

30.09.2022 r. 

• Podpisałem zapytanie ofertowe dla przeprowadzenia remontu obiektu w Strzebielinie 

ul. Leśna 18 – budynek gospodarczy. 
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• Przeprowadziłem rozmowę z pracownikiem socjalnym dotyczy wniosku m-ca 

Strzebielino Osiedle dotyczy szkody urządzonej przez wichurę na dachu budynku 

mieszkalnego, przekazałem dokumentacje zdjęciową, pracownicy OPS przeprowadzą 

wizję i wywiad zgodnie z kompetencjami.   

• Wyznaczyłem termin częściowego odbioru na budowie wod-kan Dziecielec na 

07.03.2022 r. godz.1000. 

 

Dnia 04.03.2022 r. 

• Czynności administracyjne. 

• Spotkanie z właścicielem działek Brzeźno skrzyżowanie w kwestii współpracy w 

zakresie uzbrojeń wod- kan. Przedstawiłem warunki współpracy. Zadanie w br. nie jest 

uwzględniane, będzie w latach następnych. W I kolejności konieczne jest 

doprowadzenie wody. Porozumienie z gminą uwzględni ten fakt. I etap wodociągu 

(doprowadzenie wody do działki od sieci gminnej sfinansuje zainteresowany (projekt + 

I etap) II etap gmina nie wcześniej niż w 2023 r. Projekt kanalizacji powstanie 

oddzielnie (wykona i przekaże gminie zainteresowany). Realizacja kanalizacji – 

współfinansowanie przez gminę może rozpocząć się i być realizowane w roku 2023/24. 

Po rozpoznaniu kosztów projektowania, czasu itp. dalsze ustalenia.  

• Podpisałem specyfikację na „Dostawę fabrycznie nowego, średniego dla  OSP 

Kaczkowo”. Oferty należy składać do 11.03.2022 r. Otwarcie 11.03.2022 godz. 815.  

• Udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Rozłazino godz. 1900.  

Dnia 07.03.2022 r. 

• Czynności administracyjne podpisanie decyzji w sprawie zwrotu podatku akcyzowego 

w cenie ON dla rolników.  

• Opisywanie produktów spaletowanych do wysyłki na Ukrainę. Paletowanie i 

pakowanie rodzajami wykonali strażacy – uczestniczyli także w przyjmowaniu darów 

wraz z wyznaczonymi urzędnikami. Spaletowano towary na 28 paletach EUR. 

Zamierzamy wysłać dzisiaj lub jutro, czekamy jeszcze na odprawę z wojewodą co do 

kompetencji i kosztu wywozu.  

• Podjąłem decyzję o wykonaniu łazienki w świetlicy Kisewo, 2 kabiny natryskowe oraz 

6 przegród oddzielających łóżka. Realizacja GZUK + wykładzina na ochronę parkietu. 

• Przeprowadziłem rozmowę z dyr. EUROCAST w sprawie pomocy finansowej dla 

uchodźców wojennych z Ukrainy.  

• Rozpoznanie ilości posiadanych łóżek i materacy (jednostki OSP i szkoły). Z 

rozpoznania wynika, że jesteśmy w stanie urządzić 25 m-c noclegowych (na chwilę 

obecną jest z tym problem mimo wcześniej złożonych zapotrzebowań. Zakupić 

będziemy musieli prześcieradła i poszwy na kołdry i poduszki (2 zmiany) oraz ręczniki 

kąpielowe i zwykłe po 25 szt.  

•  Podpisałem protokół z negocjacji dot. zwieszenia środków na zadanie „Budowa sieci 

wod – kan Dzięcielec- Nawcz”.  

-  zwiększenie dotyczy konieczności posadowienia dodatkowej przepompowni w  

    Nawczu – przy drodze do Kętrzyna. Z protokołu konieczności , po sporządzeniu  

    kosztorysu różnicowego wynika konieczność zwiększenia o kwotę 60.797,31 zł  

   (normalny koszt przepompowni ponad 100.000 zł)  

- dodatkowy odcinek wodociągu (zamiana ϕ 50 na ϕ 100) oraz odcinek kanalizacji w  

   kierunku Dzięcielca Górnego. Łączny koszt 67.192,88 zł.   

Będę proponował zwiększenie nakładów na zadanie na najbliższej sesji.  
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Dnia 08.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Podpisałem umowy  STUDIO DZ Daniel Załuski Gdańsk na opracowanie projektu 

zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunku Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Łęczyce (tereny w Kaczkowie gdzie wcześniej miały być wiatraki) za kwotę 6.150 zł 

brutto. 

• Podpisałem umowę z w/w firmą na opracowanie zmian w MPZP dla w/w fragmentu za 

kwotę 6.150 zł. Termin dla realizacji obu umów są określone w harmonogramie 

rzeczowo – finansowym. Ostateczny termin 15-mcy od podpisania umowy.  

• Podpisałem umowę z Projekt Plansza A. Sznydel Błońsko na opracowanie MPZP dla 

obrębu Godętowo (~100 ha na fotowoltaikę – teren między Łebą, a koleją od Łęczyc w 

kierunku Bożegopola Wlk. za kwotę 29.800 zł w terminie 15-mcy od podpisania 

umowy.  

• Dyspozycje w sprawie adaptacji świetlicy Kisewo na lokal mieszkalny dla uchodźców 

wojennych. Wykonuje GZUK. Określenie zakupów dotyczy pościeli, środków higieny 

i wykonanie tych zakupów.  

• Z Wojewódzkiego Centrum Zarządzania Kryzysowego wpłynęło oczekiwanie (po 

zgłoszeniu pomocy rzeczowej ze zbiórki), że mamy to popakować rodzajami produktów 

z terminami ważności itd. Postanowiłem, że w dniu jutrzejszym zwołam GZZK i 

podejmiemy decyzję co do przeznaczenia. Pod uwagę weźmiemy zgłoszenia własne (w 

gminie jest już 57 uchodźców oraz wykorzystamy zgłoszenia dotyczące wyjazdów po 

osoby prywatnym środkami) tak, by „tam” zabrali niezbędne artykuły. Ilości określimy 

na GZUK. Niezależnie zgłosiliśmy gotowość do Polskiej Akcji Humanitarnej by dotarła 

ona na granicę lub w głąb Ukrainy. W związku z planowanym przyjęciem uchodźców 

część pomocy m-ców pozostawimy dla tej grupy (25 osób).  

 

Dnia 09.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Wizja w Świetlicy w Kisewie, rozmierzanie pod katem urządzenia „przedziałów” 

sypialnych, montowanie natrysków.  

• Rozmowa z szefem PZZK w sprawie gotowości z pomieszczeniem na przyjęcie 

uchodźców poprosiłem o 3 doby na całkowite przygotowanie, zanim nastąpi 

zadysponowanie uchodźców.  

• Na 1100 zwołałem GZZK w sprawie pomocy uchodźcom. W związku z problemami 

dotyczy wysyłki pomocy ze zbiórki m-ców kanałami rządowymi w głąb Ukrainy. |Po 

kontrakcie z Polsat Plus ustaliliśmy, mając na uwadze lokalne potrzeby i bezpośrednią 

możliwość wysyłki (prywatnymi pojazdami) do Ukrainy, następujące dyspozycje: 

żywność – 6 palet, 

chemia, środki czystości – 6 palet  

woda – 3 palety  

zamierzamy do wyznaczenia punktu przez Polsat Plus do Gdańska, ul. Kołobrzeska 61 

żywność 2 palety dla przybywających do gminy 

środki czystości, chemia – 2 palety dla przybywających do gmin 

żywność 2 palety i 2 palety środków czystości – do Pruszcza Gdańskiego dla przyjętych 

uchodźców do obiektu OSP 
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środki medyczne, 1 paleta + 15 apteczek pierwszej pomocy zakupione ze składki 

urzędników – pojadą w głąb Ukrainy.  

• Udział w Komisji Skarg i Wniosków – sprawa dotyczy usunięcia szkód na Orliku  

 

Dnia 10.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Zarządzanie kryzysem wywołanym przez wojnę w Ukrainie (konsultacja na bieżąco 

adaptacji świetlicy na ośrodek pobytowy, niezbędne zakupy wyposażenia, ekspedycja 

pomocy ze zbiórki w kilka m-c)  

• Podpisanie decyzji w sprawie zwrotu podatku akcyzowego w cenie ON dla rolników.  

• Za protokołem Komisji dotyczy nagród Wójta za szczególne osiągnięcia i promowanie 

gminy Łęczyce przyznałem nagrody jn.: 

- Mikołaj Borski – 1500 zł 

- Konrad Wojciechowaki – 1000 zł 

- Marcin Dejewski – 1000 zł  

• Ustalenia z p. J. Remelskim dotyczy określenia rzeczywistych kosztów remontu Orlika 

w Łęczycach. Przygotowanie odpowiedzi na petycję.  

• Spotkanie z Komisją Oświaty i Gospodarczą w sprawie otwarcia świetlicy Wysokie. 

Możliwości przedstawiła p. dyr. GIKiB z Księgową. Bardzo wzrosły ceny w tym 

nośników energii, istnieje obawa, że ze środków dotacji GIKiB nie jest w stanie sprostać 

kosztom funkcjonowania świetlicy. Koszt od 01.03÷31.12.2022 r. szacowany jest 

ponad 35.000 zł (świetlicowa na ½ etatu). Poinformowała też o trudności w 

prowadzeniu zaplanowanych zajęć fitness (brak instruktora). GIKiB skalkuluje o jakie 

środki chodzi, i będzie wnioskował o przesunięcie w budżecie. Przed decyzją o 

uruchomieniu nastąpi jeszcze jedno spotkanie z komisją dla przedstawienia możliwości 

uruchomienia i od jakiego momentu czy możliwe jest przesunięcie między rodzajami 

dotacji.  

Dnia 11.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Otwarcie przetargu na zakup samochodu OSP. Cena osiągnięta 1.030.740 zł.  

• Spotkanie ze skarbnikiem i insp. ds. inwestycji w sprawie niezbędnych zmian do 

projektu uchwały zmieniającej budżet.  

• Wizja w Kisewie – przygotowanie pomocy dla uchodźców na ukończeniu.  

Dnia 12.03.2022 r.  

• 1700 - Udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Bożepole.  

 

Dnia 14.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Przekazałem informację do PCZK w Wejherowie o gotowości obiektu gminnego na 

przyjęcie 25 uchodźców.  

• Odprawa dotycząca rejestracji uchodźców, nadania nr PESEL. Ustaliliśmy, że 

będziemy informować m-ców gminy, którzy przyjęli uchodźców o niezbędnym 

przygotowaniu się (dokumenty oraz fotografię 35x45 mm) – telefon do wszystkich w 

dniu dzisiejszym po czym za 2-3 dni będziemy, zapraszać po 2-3 rodziny do USC, by 

uniknąć tłoku i zamieszania. Wcześniej zachęcimy też do zapoznania się z ulotkami 
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dotyczącymi tej sprawy na stronie internetowej gminy. W bieżącym tygodniu będziemy 

także podpisywać porozumienia – umowy z m-cami, którzy przyjęli uchodźców.  

• Spotkanie z sołtysami – Dzień Sołtysa.  

Dnia 15.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Wybrano ofertę na dokumentację projektową remizy w Kaczkowie Biura Projektów 

Paweł Ulatowski za kwotę 24.354 zł brutto. Termin wykonania 30.06.2022 r. wraz z 

wystąpieniem o pozwolenie na budowę.  

• Przeprowadzono konkurs na dyrektorów szkół do 3-ch szkół. W wyniku konkursu 

wyłoniono kandydatów na dyrektorów: 

- ZKiW w Rozłazinie – p. Joanna Łukasiwicz, 

- ZSP Strzebielino – p. Adam Młyński 

- SP Bożepole – p. Danuta Milewczyk 

• Spotkanie z dyr. ZSP Łęczyce. Przyjęli już 14 dzieci. Ustaliliśmy, że do końca tygodnia 

osoba, która zna język ukraiński i polski będzie pracować jako pomoc nauczyciela i z 

grupą integracyjną jako wolontariusz. Po rozpoznaniu potrzeb w gminie podjęte będą 

decyzje co do zatrudnienia tam gdzie jest to niezbędne, czy też sposobu realizacji 

obowiązku szkolnego.  

• Otrzymaliśmy dofinansowanie – po złożeniu wniosku i projektu na przebudowę m-ca 

pamięci w Łęczycach w wysokości 120.000 zł. oraz od wojewody na utrzymanie m-c 

pamięci w gminie w wysokości 4.000 zł.  

 

Dnia 16.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Podpisanie decyzji dotyczących zwrotu akcyzy zawartej w cenie ON dla rolników.  

• Spotkanie ze Związkiem Zawodowym Nauczycieli i kierownikiem Komórki Oświaty 

w sprawie projektu uchwały dot. regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

Przedstawiłem sytuację finansową i brak możliwości sprostowania postulatom 

Związków Zawodowych i Komisji Oświaty. Brak konkretnych wytycznych co do 

zwiększenia subwencji lub dotacji, od kiedy itd. 

Dnia 17.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Analiza pod katem przygotowania projektu uchwały zmieniającej regulamin 

wynagradzania nauczycieli (Skarbnik - Kierownik Referatu Oświaty). Po analizie 

możliwości i przyszłych wydatków wynikających z migracji uchodźców (dzieci 

szkolne), inflacji (wzrosty cen nośników energii, transportu) na dodatki motywacyjne 

oraz funkcyjne dla dyr. + Z/cy. Wielkości będą podane w uzasadnieniu do projektu 

uchwały zmieniającej budżet – analizujemy wydatki budżetowe i ewentualne 

zwiększenie dochodów. Nie przewiduję, by mogła to być kwota przekraczająca 100.000 

zł. 

• Ustalenia co do listy zadań do MOF Lębork. Po opracowaniu materiału: tytuły, koszty, 

uzasadnienia, zaprezentuję Państwu.  

• Udział konferencji on-line Wojewody w sprawie problemów dotyczących uchodźców.  
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Dnia 18.03.2022 r.  

• Czynności administracyjne. 

• Podpisałem umowę na wykonanie projektu rozbudowy remizy OSP Kaczkowo z firmą 

BOP Eko- Projekt P. Ulatowski, Słupsk za kwotę 24.354 zł brutto w terminie do 

30.06.2022 r. wraz ze złożonym wnioskiem o pozwolenie na budowę w Starostwie 

Powiatowym.  

• Wydanie dyspozycji w sprawie nakazu wojewody w sprawie uchodźców dotyczy 

zwrotu kosztów (faktury) wniosku o środki, sposobu księgowania na wydzielonych 

kontach zaopatrzenia w żywność w naszych obiektach przez okres 2-mcy. 

• Spotkanie w Starostwie na temat budowy elektrowni jądrowej w gminie Choczewo 

(lokalizacja Lubiatowo – Kopalino). Udział brał prezes spółki Polskie elektrownie 

jądrowe Sp z o.o. od czerwca 2021 oraz v-ce minister ds. energetyki. Przedstawiono 

budżet spółki 2,3 mln w 2022 r. Przedstawiano beneficjentów działań na rzecz budowy 

i funkcjonowania, zakres obszarów wsparcia, w późniejszym czasie wsparcie przy 

wnioskowaniu, zawieraniu umów. Na obecny czas podjęto decyzję o budowie 35 km 

odcinka drogi krajowej łączącej drogę ekspresową S-6 z Elektrownią Jądrową na węźle 

Łęczyce. W najbliższym czasie (po wyłonieniu wykonawcy, będą prowadzone 

procedury środowiskowe). Planowane oddanie do użytku Elektrowni Jądrowej ma 

nastąpić w 2033 roku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



17 
 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

.  

 

 

 

 


		2022-03-21T16:03:55+0100




